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Spørgsmål 

Det fremgår af Statsrevisorernes beretning nr. 7/2017 om SKATs kontrol og vejledning 

på toldområdet, at SKAT ikke udnytter sin lovhjemmel til at sanktionere virksomheder, 

hvis SKAT finder fejl ved gentagende kontroller, og at SKAT selv vurderer, at SKAT i 

højere grad burde udnytte de eksisterende sanktionsmuligheder (beretningens s. 29). Af 

ministerredegørelsen af 20. februar 2018 til ovennævnte beretning fremgår det, at SKAT 

vil undersøge behovet for hårdere sanktioner over for disse virksomheder. Ministeren be-

des på den baggrund redegøre for, hvorfor virksomhederne ikke sanktioneres. Endvidere 

bedes ministeren redegøre for, hvorfor SKAT mener, at der er behov for yderligere un-

dersøgelser af behovet for sanktioner, når det fremgår af beretningen, at SKAT allerede 

har vurderet, at sanktionsmulighederne i højere grad bør udnyttes, hvornår disse undersø-

gelser er færdige og hvornår SKAT vil begynde at benytte sanktionsmulighederne. 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da der skal indhentes bidrag fra 

SKAT. Et endeligt svar forventes fremsendt i uge 18. 

 


